

**Georg Finsrud
Pettersand 15a
1614 Fredrikstad**

**Styremøte nr. 8
Fredrikstad Seilforening**

Dato: 8/12-98
Referat fra: Jone Grini

Tilstede: Jan Erik, Georg, Thor, Jone
Kopi: Fredrik, Knut, Britt og Jon

Gjennomgang av forrige referat.

Pkt.6.0. Kran prosjekt.

Thor L. skal kontakte Tove Tøgersen i Fr.stad Kommune.

Pkt. 6.1. Bryggeutvidelse.

Det er ikke sendt søknad. Styret foreslår at Knut B. ordner dette.
Jone kontakter Knut ang. dette.

Pkt.6.3. Organisering.

Flg. personer vil fungere som materialforvalter gruppe for neste sesong:
Olav Rye, Samdal og Trond Skovly

Pkt. 6.5. Europajolle NM 1999.

Gruppen består av flg:
Nils Øy, Knut/Inger Bøymo og Georg
Gruppen skal ha nytt møte 14/12-98
Lars Erik har meldt seg frivillig som "bøyeått sjef".

Pkt.6.8. Rekrutt kurs.

Astrid Sanderud blir bedt om å utforme et brev som sendes til akt. bedrifter i Fr.stad området.
FS bør sørge for at brevet "treffer" hjertet i en "gammel seiler" venn.
Vi laget en liste over akt. bedrifter på styremøtet. Thor L. sender listen til Astrid S.
Styret gir Rekruttgjengen fullmakt til å jobbe videre med forslaget som Astrid S har utarbeidet. (ref. Rekruttering til seilforeningen – datert 15/11-98, vedlegg I - forrige referat)

Se ellers vedlegg I – referat fra sportsutvalget, 2/12-98.

Nye saker:

Pkt. 8.0. Gummibåten.

Frode Jørstad bes utarbeide instruks for:

- bruk av gummibåten
- opplag

Se vedlegg I - Thor L. kontakter Frode.

Pkt. 8.1. H-båt WM – 2001.

Møte med Klevaas holdes på Slippen den 14/11. Knut, Georg og Lars Erik deltar på møtet fra FS.

FS skal også ha NM for H-båt i år 2000.

Pkt. 8.2. H-båt NM og WM.

Georg / Stian Aakre / Ralph Wickstrøm / Lars Erik Larsen og brødrene Klevaas har hatt møte. Lars Erik leder dette.

Gruppen skal ha nytt møte i januar 1999.

Pkt. 8.3. Start kontingent i int. mesterskap.

Styret godtar Thor L sitt forslag.

Se vedlegg II

Pkt. 8.4. Brev fra Husstyret v/Inger B.

1. Husstyret gis fullmakt til å disponere overskytende sponsormideler til bord, kr. 5250,-. Pengene skal brukes til komplettering av kjøkkenutstyr.
2. Georg kontakter Per Sannrud for å se hvordan tidligere utarbeidet utkastet fra Per S. kan brukes. *Dykerklubben.*
3. Dette punktet vil bli fulgt opp over nyttår. Styret mener at dette bør sees i sammenheng med bygging av ny løftekran. Styret ser, på lik linje med Husstyret at dette kan gi fremtidige inntektsmuligheter.

Jone sender brev til Husstyret v/Inger B.

Pkt. 8.5. Luft kompressor til bryggene.

Styret foreslår at byggekomiteen prøver å selge den kompressoren vi har fra før av. Pengene som salget innbringer går i sin helhet til kjøp av ny kompressor, evt. merutgifter tas fra bryggefondet.

Jone kontakter byggekomiteen.

Pkt. 8.6. Glomma Festivalen

FS v/ Georg har blitt spurt om vi kan arrangere regatta for de seilbåter som skal delta.

Festivalen arrangeres i juli mnd (?).

Saken følges opp i 1999.

Pkt. 8.7. Nyttårs aften år 2000.

Slippen skal ikke leies ut denne kvelden.

Pkt. 8.8. Lars E. Larsen`s båt plass.

Lars Erik har ikke betalt båt plass leie for 98 sesongen.

Jan Erik kontakter Lars Erik og informerer han om saken samt hvilke alternativer han har.

Neste styremøte 5/1-99 kl. 1900 – Slippen.

Årsmøte holdes på Slippen 17/2-99 kl. 1900 – Jone har informert valgkomiteen om årsmøtet (21/12-98).

JG - 21.12.98